

No. 48563

**United Nations
and
Mali**

Exchange of letters constituting an agreement between the United Nations and Mali concerning the organization of the High-level Symposium in preparation of the 2012 Development Cooperation Forum (DCF) focussing on the theme “Gearing Development Cooperation towards the MDGS: Effectiveness and Results” held in Bamako, Mali on 5 and 6 May 2011. New York, 15 April 2011, and Koulouba, 6 May 2011

Entry into force: *6 May 2011, in accordance with the provisions of the said letters*

Authentic texts: *English and French*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio, 6 May 2011*

Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Organisation des Nations Unies
et
Mali**

Échange de lettres constituant un accord entre l'Organisation des Nations Unies et le Mali concernant l'organisation du Symposium de haut niveau en préparation du Forum de 2012 pour la coopération en matière de développement (FCD) sur le thème « Orienter la coopération pour le développement vers les objectifs du Millénaire pour le développement : efficacité et résultats » tenu à Bamako (Mali) les 5 et 6 mai 2011. New York, 15 avril 2011, et Koulouba, 6 mai 2011

Entrée en vigueur : *6 mai 2011, conformément aux dispositions des dites lettres*

Textes authentiques : *anglais et français*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *d'office, 6 mai 2011*

Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.